
خـوشه فنـی و مهندسـی در اردبیـل
راهاندازی میشود

 استاندار اردبیل گفت: راهاندازی خوشه فنی مهندسی در استان مورد مطالبه مهندسان فنی در

بخشهای مختلف قرار گرفته که میتوان با هماهنگی و تعامل بیشتر این امر را محقق کرد.

 سیدحامد عاملی  در جلسه گفت و گوی دولت و بخش خصوصی اظهار کرد:
برای راه اندازی خوشه فنی و مهندسی در استان، تقویت مراکز

نوآوری، مراکز رشد و شرکتهای دانش بنیان ضروری است.

وی با بیان اینکه ما نیاز به راه اندازی شرکت در مقیاس بزرگ
داریم افزود: خوشه فنی مهندسی از سوی بخش خصوصی در استان قابل
راه اندازی است و ایجاد و راه اندازی آن ، مستلزم اراده مشترک
شرکتهای مهندسی و تعامل آنها با یکدیگر در جهت ایجاد زنجیره

تولید و صادرات است.

استاندار اردبیل با اشاره به کسب رتبه نخست این استان در میزان
رشد بخش دانشبنیان در بین استانهای کشور گفت: وزارت کشور هر سال
ارزیابی خود را از رشد بخش دانشبنیان در استانهای کشور را اعلام
میکند که در ارزیابی امسال این وزارتخانه استان اردبیل با رشد ۲۲

پلهای، رتبه اول کشور را به خود اختصاص داده است.

وی اضافه کرد: البته بسیاری از استانها جلوتر از ما کار کردند و
شرایط بهتری از اردبیل دارند ولی سرعت رشد این بخش در استان

اردبیل امسال در سطح کشور بسیار خوب بوده است.

عاملی با تاکید بر لزوم تکمیل زنجیرههای اثرگذار در تولید ثروت
اظهار کرد: امسال با هزینهکرد ۶۰ هزار میلیارد ریال پایاب خدا
آفرین به نتیجه میرسد که نقش مهمی در افزایش تولید محصولات

کشاورزی و ارتقای امنیت غذایی در کشور خواهد داشت.

استاندار اردبیل با اشاره به برنامهریزیها برای تکمیل زنجیرههای
تولید در زمینههای گوناگون در استان اردبیل، عنوان کرد: زنجیره
مواد معدنی فلزی از جمله حوزههایی است که قدمهای خوبی برای تکمیل
آن برداشته شده است؛ در زنجیره مس پروانه فعالیت معدن ۳۵۰ میلیون
تنی صادر شد و به زودی یک واحد کنسانتره مس بهزودی مورد

بهرهبرداری قرار میگیرد.
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وی همچنین گفت: در صنعت فولاد از جمله تولید مقاطع فولادی و شمش در
استان راه اندازی شده است و یک کارخانه آهن اسفنجی هم امسال به
بهرهبرداری میرسد و برای حوزه معادن نیز مقدمات کار فراهم شده و
از جمله تلاش داریم اکتشاف معدنی در پهنه قزل اوزن در جنوب استان

را به سرانجام برسانیم.

عاملی با تاکید بر اینکه اتفاقهای خوبی در زمینه تولید ثروت در
حال رخ دادن است، افزود: علاوه بر این در حوزه صنعت نساجی هم

زنجیره مهمی در استان در حال شکلگیری است.


